



FIL: Supporting our families during COVID-19



- Info

 - For families on key resources (CDS statements, Health Canada), how to talk to parents and kids during crisis
 - For MFRCs: Interpreting CC policy to support families during COVID-19
- Referral

 - For families: Guidance Counsellors for education difficulties; SISIP Financial and Support Our Troops for financial support
 - For MFRCs: Emergency Plan templates; special needs concerns
- Support

 - Crisis support, Virtual Counselling, and problem solving during stressful times
 - Work with families (loved ones of CAF members, including parents of military or spouses who work at MFRC)



LIF: Soutenir nos familles pendant COVID-19



- Information

 - Pour les familles sur les ressources clés (déclarations du CEMD, Santé Canada), comment parler aux parents et aux enfants pendant la crise
 - Pour les CRFM: Interpréter la politique du CC pour soutenir les familles pendant COVID-19
- Référence

 - Pour les familles: conseillers en orientation pour les difficultés d'apprentissage; Financière SISIP et Appuyons nos troupes pour un soutien financier
 - Pour les CRFM: modèles de plan d'urgence; besoins particuliers
- Support

 - Assistance en cas de crise, conseil virtuel et résolution de problèmes en période de stress
 - Travailler avec les familles (les proches des membres des FAC, y compris les parents des militaires ou les conjoints qui travaillent au CRFM)

